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Souhrn významných legislativních událostí
13.7. – 19.7. 2009
Vláda na svém pondělním zasedání schválila novelu zákona o spotřebních daních připravenou
ministerstvem financí, jejím hlavním cílem je zlepšit boj proti podvodům v oblasti spotřebních daní.
Na pondělní tiskové konferenci po jednání vlády to sdělil premiér Jan Fischer.

Vláda

13. července 2009

Vláda Jana Fischera souhlasí s omezením poslanecké imunity
Kabinet Jana Fischera souhlasí s poslaneckým návrhem Strany zelených na omezení poslanecké
imunity. Po pondělním jednání kabinetu to oznámila ministryně spravedlnosti Daniela Kovářová.

Kabinet souhlasí s reformou systému péče o ohrožené děti a rodiny
Vláda Jana Fischera v pondělí odsouhlasila národní akční plán reformy systému péče o ohrožené
děti. Pán má zvýšit kvalitu a dostupnost služeb pro tyto děti a jejich rodiny.

Vláda schválila novelu zákona o zdravotnických prostředcích
Vláda v pondělí schválila novelu zákona o zdravotnických prostředcích, tedy například implantátech,
nástrojích nebo přístrojích, ale i obvazových materiálech. Novela upravuje některé termíny a pojmy,
které se u zdravotních prostředků používají, informovalo ministerstvo zdravotnictví.

Vláda uzavřela první etapu mýtného, po firmě Kapsch chce 171 milionů korun
Vláda na pondělním jednání zhodnotila a uzavřela první etapu mýtného, po firmě Kapsch, která
mýtný systém stavěla, chce za nedodělky 171 milionů korun. Po jednání vlády to řekl ministr dopravy
Gustáv Slamečka.

Vláda projednala Výroční zprávu PGRLF a bilanci zemědělství v roce 2008
Zprávu o stavu zemědělství v ČR v roce 2008 („zelenou zprávu“) a Výroční zprávu Podpůrného a
garančního rolnického a lesnického fondu (PGRLF) za loňský rok v pondělí projednala Vláda ČR.
Agentuře Mediafax to potvrdil mluvčí ministerstva zemědělství Petr Vorlíček.

Vláda schválila novelu zákona o spotřebních daních
Vláda na svém pondělním zasedání schválila novelu zákona o spotřebních daních připravenou
ministerstvem financí, jejím hlavním cílem je zlepšit boj proti podvodům v oblasti spotřebních daní.
Na pondělní tiskové konferenci po jednání vlády to sdělil premiér Jan Fischer.

Vláda odmítla návrh na zrušení přílepků k zákonům
Vláda na svém pondělním zasedání odmítla návrh, který počítá se zrušením přílepků k zákonům.
Poslanci Strany zelených požadovali, aby pozměňovací návrhy měly vlastní odůvodnění a všechny
orgány včetně vlády se k němu mohly vyjádřit, norma má zavést otevřená jednání všech orgánů
sněmovny.

14. července 2009



Vláda přerušila jednání o návrhu na zveřejňování výše odměn za členství ve správních
radách
Vláda Jana Fischera v pondělí přerušila jednání o návrhu ministerstva vnitra, který počítá s
povinností pro zastupitele zveřejňovat výši odměn za členství ve správních radách.

Majetkové spory, které brání dostavbě D11, bude řešit vládní zmocněnec Ivo Toman
Novým vládním zmocněncem, který má pomoci vyřešit spory o pozemky potřebné k dostavbě dálnice
D11 mezi ČR a podnikatelkou Ludmilou Havránkovou, má řešit nový vládní zmocněnec, bývalý
pardubický hejtman Ivo Toman. Po pondělním jednání vlády to sdělil premiér Jan Fischer.

Kabinet schválil nařízení, které upravuje technické požadavky na zdravotnické prostředky
in vitro
Kabinet v pondělí na svém jednání schválil návrh nařízení vlády, které upravuje technické požadavky
na diagnostické zdravotnické prostředky in vitro, tedy například laboratorní sklo nebo odběrné
nádobky.

15. července 2009

Fischer: Vláda při jednáních o kanadských vízech nezaspala
O záměru Kanady zavést víza česká vláda věděla, neznala ale termín a snažila se jednáním
rozhodnutí kanady zvrátit. Těmito slovy reagoval ve středu premiér Jan Fischer na výtky některých
politiků o tom, že vláda tajila rozhodnutí kanady a při jednáních zaspala.

Fischer nepočítá s tím, že EU zavede vůči kanadě víza
Není reálné, že by Evropská unie zavedla víza vůči Kanadě, prohlásil v úterý premiér Jan Fischer po
jednání s předsedou Evropské komise José Manuelem Barrosem. Česká republika v úterý večer
oficiálně požádala Evropskou komisi o zahájení procedury uplatnění solidarity.

Senát

14. července 2009

Senátoři se nemohou shodnout, zda zrušit poplatky na financování České televize a
Českého rozhlasu
Senátoři a zástupci veřejnoprávních medií se nemohou shodnout na tom, zda zrušit koncesionářské
poplatky, ze kterých se financuje Česká televize (ČT) a Český rozhlas (ČRo). V úterý to vyplynulo z
diskuse senátorů a představitelů ČT a ČRo.

Prezident

15. července 2009

Klaus tvrdí, že o vízech rozhoduje Evropská unie
Kanada má suverénní právo zavést vízovou povinnost, Česko tuto možnost nemá, za něj rozhoduje
Evropská unie, prohlásil ve středu prezident Václav Klaus. Tématu zavedení víz se dotkl Klaus na
okraj návštěvy rumunského prezidenta Traiana Băsesca.

Pozn.:

Justiční areál v Brně byl slavnostně otevřen



14. července 2009 - Ministryně spravedlnosti Daniela Kovářová otevřela spolu s brněnským
primátorem Romanem Onderkou (ČSSD) v úterý ve 12 hodin v Polní ulici v Brně nový Justiční areál
za necelé dvě miliardy korun.

Česko navázalo diplomatické vztahy s Lichtenštejnskem
14. července 2009 - Česká republika navázala v pondělí oficiální diplomatické styky s
Lichtenštejnskem. Obě země se dohodly na společném prohlášení a podpisu vzájemného memoranda
o budoucí spolupráci, informoval agenturu Mediafax lichtenštejnský úřad vlády.

VZP vyměňuje průkazy pojištěnců
16. července 2009 - Všeobecná zdravotní pojišťovna zahájila výměnu současných evropských
průkazů (EHIC), které vydávala v druhé polovině roku 2004, a jejichž platnost je pět let. Mediafax o
tom ve čtvrtek informoval mluvčí pojišťovny Jiří Rod.

Kanada nezřídí v Praze vízové oddělení
16. července 2009 - Kanada oficiálně sdělila, že nezřídí v Praze vízové oddělení, uvedla to Asociaci
českých cestovních kanceláří a agentur (AČCKA) ve čtvrtek. Jedním z důvodů je nízký rozpočet
kanadské vlády.

Premiér Fischer by se po volbách chtěl stát eurokomisařem
17. července 2009 - Premiér Jan Fischer by se po volbách chtěl stát eurokomisařem a vystřídat tak v
Bruselu Vladimíra Špidlu. Píší o tom páteční Lidové noviny (LN).

Dvě superdaně z dílny ČSSD: 76 a 100 procent
17. července 2009 - Sociální demokraté chtějí po případném vítězství v podzimních volbách
radikálně zdanit nelegální zisky, kdo neprokáže, jak přišel ke svému majetku, zaplatí daň 76 nebo
100 procent. Informaci přineslo páteční vydání Hospodářských novin.

Dědické řízení se zrychlí, zlevní i odhady
17. července 2009 - Dědicové brzy pocítí velkou úlevu při vyřizování pozůstalostí po svých blízkých.
Dědická řízení se totiž v průměru výrazně zrychlí a lidé i ušetří, protože často nebudou muset
předkládat znalecké posudky o ceně nemovitostí, píše ve svém pátečním vydání deník Právo.

Zdroj: Mediafax.cz
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